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Het is al weer enige tijd geleden dat we een nieuwsbrief 
hebben uitgebracht. Niet omdat er geen ontwikkelingen 
waren, maar de ontwikkelingen gingen zo snel en waren zo 
onvoorspelbaar dat het lastig was om een moment te kiezen 
voor het uitbrengen van een nieuwsbrief.
De stijgende energieprijzen, de maatregelen van het Rijk, de 
gevolgen daarvan voor de coöperaties in Nederland enz. waren 
ontwikkelingen die in de afgelopen tijd een hoge dynamiek 
kenden. In deze nieuwsbrief doen we een poging om de 
globale gevolgen van deze ontwikkelingen weer te geven.
Maar natuurlijk ook aandacht voor ontwikkelingen in onze 
eigen gemeente en bij onze eigen coöperatie. Het aantal 
leden stijgt langzaam maar gestaag. We zijn op dit moment 
meer bezig met het realiseren van de (nieuwe) projecten en 
wat minder met het werven van leden.
Voor wat betreft het besturen van de coöperatie hebben we 
goed nieuws in de vorm van het verslag van de laatste ALV 
op 6 oktober jl. en de stand van zaken rond het werven van 
nieuwe bestuursleden. •

Op woensdag 6 oktober 2021 hielden we onze 2e 
gezamenlijke vergadering van beide coöperaties.
Er waren 50 leden aanwezig, met 69 personen. Samen met 
het bestuur en de directeur namen 70 mensen deel aan de 
vergadering en het aansluitende warme en koude buffet.
Jan de Koning behandelde in een presentatie de 
ontwikkelingen en beantwoordde samen met Wilma 
Paalman de vragen van de leden.
Vanzelfsprekend waren er verschillende vragen over de 
stijgende energieprijzen, de maatregelen die om | nieuwe 
energie heeft genomen en de stand van zaken met 
betrekking tot de uitvoering van projecten.
Zie ook de informatie verder in deze nieuwsbrief. •

Alle 374 leden van Energiecoöperatie Hof op Rozen zijn 
inmiddels gekoppeld aan een 1e project voor 5.000 Wp 
per lid. Deze projecten worden naar verwachting allemaal 
voor de zomer gerealiseerd. Project ’t Rikkerink in Ambt 
Delden is vorig jaar in gebruik genomen en de overige 10 
projecten volgen in de komende maanden.
Dit betekent dat we in december 2022 de eerste 
vergoedingen voor de nieuwe postcoderoosprojecten 
kunnen uitbetalen. Voor deze projecten ontvangen leden 
15 jaar lang een bedrag van € 100 per jaar.
Op dit moment zijn we bezig met nieuwe projecten, zie 
ook hierna bij 6. Helaas zijn de tarieven voor 2022 15-20 % 
lager dan die voor de projecten in 2021.
De jaarlijkse vergoeding voor deze projecten zal dan ook 
een stuk lager zijn. Zolang de projecten nog rendabel zijn, 
blijven we bezig met de ontwikkeling van 
nieuwe projecten. •

1. Van het bestuur

2. ALV 6 oktober 2021

4.  Alle leden van de nieuwe 
coöperatie zijn gekoppeld aan een 
1e SCE-project voor 5.000 Wp
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In de afgelopen weken hebben alle 336 leden die 
deelnemen aan de 6 postcoderoosprojecten, die in het 
kader van de Regeling Verlaagd Tarief zijn gerealiseerd, 
bericht over hun jaarlijkse vergoeding ontvangen.
De leden die klant zijn bij om | nieuwe energie hebben 
het eerst hun bijdrage ontvangen van 5 cent per kWh 
waarmee ze deelnemen. Vervolgens hebben ook de 
leden die klant zijn bij een andere energieleverancier 
en die hun jaarrekening al hebben opgestuurd hun 
bijdrage ontvangen. In de komende maanden zullen 
ook de resterende leden hun bijdrage ontvangen zodra 
ze hun jaarrekening hebben aangeleverd. Zonder de 
jaarrekening kunnen we helaas de vergoeding niet 
uitbetalen aan de leden die geen klant zijn bij om | 
nieuwe energie. Jaarlijkse aanlevering blijft dus nodig.

Tot dusverre is een bedrag van € 6.000 aan klanten 
van om | nieuwe energie als korting op de vaste 
leveringskosten uitgekeerd. Aan vergoedingen RVT 
is € 32.000 uitgekeerd. De verwachting is dat we 
circa € 35.000 over het productiejaar 2020/2021 
zullen uitkeren. •

3.  Uitkering aan de leden 
die deelnamen aan de oude 
postcoderoosregeling

Reserveer vast de datum voor de volgende ALV in je agenda:

Woensdag 6 oktober 2021 van 17.00 tot 21.00 uur.



Na de oproep hebben zich 6 mensen als kandidaat 
gemeld. Gezien dit aantal heeft één van de kandidaten 
zich teruggetrokken. Inmiddels zijn er met de 5 kandidaten 
gesprekken gevoerd en hebben 3 kandidaten een eerste keer 
meegedraaid in de bestuursvergadering van januari 2022.
Het is de bedoeling dat Jan de Koning en Charles Nijssen 
op de ALV van 1 juni a.s. afscheid nemen. We vieren dan 
ook ons 1e lustrum. Een mooi moment om afscheid te 
nemen van de laatste twee leden van het bouwbestuur. •

Ontvang € 50 terug bij aankoop 
energiebesparende producten!
Inwoners van Hof van Twente kunnen, 
zolang er geld is, hun kassabon nog 
blijven indienen tot en met maart 2022.

Meedoen en € 50 terugkrijgen 
is heel eenvoudig.
Schaf energiebesparende materialen aan 
zoals ledlampen, tochtstrips, radiatorfolie 
of andere duurzame producten en je 
wordt beloond. Je ontvangt tot 50 euro 
als subsidie terug op vertoon van de 
kassabon.
Meld je aan, ontvang een code, schaf 

producten aan, upload je kassabon en vul je rekeningnummer 
in en ontvang binnen 6 weken maximaal € 50 retour.
Meer informatie en de exacte voorwaarden op 
https://poenvoorgroen.nl/. Daar kun je je ook aanmelden. 
Er is nu nog budget, maar let op: op = op. •

Het heeft lang geduurd, maar ook de collectieve inkoop 
van zonnepanelen gaat binnenkort van start.
We zijn nu bezig met de concrete uitwerking en 
verwachten in de loop van maart iedereen te kunnen 
informeren over de mogelijkheden.
Als je zonnepanelen wilt aanschaffen, maar geen geld 
hebt om te investeren, helpen wij je met een goedkope 
subsidielening via de gemeente en we zorgen dat de 
panelen geplaatst worden enz.
Ook als wel geld hebt om te investeren, kun je meedoen 
met dit project. Meer informatie volgt in maart. •

5. Stand van zaken nieuwe 
kandidaat-bestuursleden

8. Actie Poen voor Groen 
gemeente Hof van Twente

7. Project Collectieve Inkoop van 
zonnepanelen via onze coöperatie
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Vorig jaar deden we als coöperatie mee met de actie 
Meer Bomen Nu. Onze leden konden in 2 acties 
sneeuwbalstruiken en perenbomen ophalen. Dit jaar 
gaat de gemeente aan de slag met Meer Bomen Nu. 
Dankzij een bijdrage van de gemeente gaat de lokale 
bomenwerkgroep de komende maanden 35.000 bomen 
en struiken verplanten. O.a. op het landgoed Twickel 
worden zaailingen geoogst die in plaats van te worden 
vernietigd elders in Hof van Twente worden geplant.
Als je wilt helpen of plaats hebt voor bomen, meld je dan 
aan via https://meerbomen.nu/hofvantwente.

9. Actie Meer Bomen Nu in 
Hof van Twente

6. We blijven zoeken 
naar nieuwe daken: 
geïnteresseerden kunnen zich 
altijd melden!

Bent u eigenaar van een groot dak (minimaal 400 
m2) en hebt u interesse in een samenwerking met de 
coöperatie voor een periode van 15 jaar, neem dan 
contact met ons op door het sturen van een mail met 
uw gegevens naar info@hofvantwenteoprozen.nl.
Samen met u kijken we dan naar de mogelijkheden en 
hoe we het beste kunnen samenwerken.
Momenteel zijn we druk bezig met het voorbereiden 
van een aantal nieuwe projecten die we voor de SCE-
ronde van maart 2022 willen aanvragen en die dan 
in de periode tot medio 2023 worden uitgevoerd. 
De doorlooptijd bij Enexis voor het realiseren van 
aansluitingen op het net is namelijk nog steeds erg 
lang.

De projecten van de SDE-beschikkingen 2021 waarvoor 
we soms al eind 2020 opdracht hebben gegeven, 
worden in de komende maanden aangesloten door 
Enexis. Een kwestie van lange adem.
Wij hebben het geluk dat we nog steeds nieuwe daken 
kunnen voorzien van panelen, er zijn ook al grote delen 
van het land waar geen panelen geplaatst kunnen 
worden omdat het elektriciteitsnet vol zit.
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In de afgelopen maanden waren de marktontwikkelingen 
extreem. Hier willen wij je graag verder over informeren. 
Hadden wij vorig jaar nog te maken met een laag prijsniveau 
als gevolg van de coronacrisis, inmiddels gaan de prijzen 
echt door het dak. Vanaf augustus is de markt voor gas 
en elektriciteit aan een stijging begonnen met een sterke 
versnelling in september en begin oktober. Rond die periode 
brak de eerste paniek los in de markt. Het leek daarna iets 
af te koelen, maar inmiddels is de markt opgelopen tot een 
niveau dat meer dan driemaal zo hoog ligt dan in augustus 
2021 en dat geldt zowel voor gas als voor elektriciteit.

Tot het einde van de winterperiode lijkt een prijsdaling er niet in te 
zitten. Een koude winter zal de prijzen vermoedelijk alleen maar 
verder opdrijven. En zolang Rusland niet bereid lijkt om meer 
gas richting Europa te sturen, ligt er een stevige bodem onder de 
huidige marktprijzen. Hierdoor en vanwege een verder oplopende 
prijs voor CO2 uitstootrechten stijgen ook de elektriciteitstarieven.

Het zijn momenteel echt dagkoersen. Bij een positief bericht 
(Gas uit Amerika of toch meer gas uit Rusland) dalen de tarieven 
en bij een negatief bericht (oplopende spanning in Oekraïne) 
stijgen de prijzen meteen weer.

In een paar maanden tijd is de situatie op de energiemarkt dus 
drastisch veranderd. Hiervoor zijn een paar oorzaken aan te 
wijzen, maar de belangrijkste factor is een tekort aan aardgas in 
Europa. Dat de voorraden zo laag zijn, komt door verminderde 
aanvoer vanuit met name Rusland, maar ook door verminderde 
aanvoer van LNG. In Azië was men lange tijd bereid om veel meer 
voor gas te betalen, waardoor veel mondiaal gastransport die 
kant op is gegaan en nu zitten we in Europa behoorlijk klem. Dit 
dreigende gastekort zorgt dus voor zeer hoge tarieven. Daarnaast 
hebben we het afgelopen jaar te maken gehad met een relatief 
koude winter en een koud voorjaar. Daardoor lag het gasverbruik 
voor het verwarmen van huizen en andere gebouwen een stuk 
hoger. Omdat het ook een stuk minder heeft gewaaid, is er meer 
gas verbruikt voor het opwekken van elektriciteit.

Normaal start het aanvullen van de gasvoorraden al in april, maar 
door de oplopende prijzen en weinig aanbod is hier later mee 
gestart en gaat het aanvullen veel langzamer, met als gevolg dat 
we nog steeds te maken hebben met een veel lager niveau.
Indien wij in Europa een zachte winter krijgen kan het met een 
sisser aflopen, maar bij een koude winter dreigen er tekorten. 
Europa is voor gas afhankelijk van Noorwegen en LNG -leveringen 
uit o.a. Amerika, maar nog meer van Rusland. Nu is er wel een 
nieuwe pijpleiding aangelegd direct vanuit Rusland naar Duitsland, 
maar daar mag nog geen gas door getransporteerd worden. Dit 
alles zet de markt erg onder druk met een prijsexplosie als gevolg.

De prijs van groene stroom stijgt, omdat er in Nederland nog 
relatief veel elektriciteit wordt opgewekt door gascentrales. 
Door de hoge gasprijs is de kostprijs van het opwekken van 
elektriciteit hoog en omdat de prijs van groene stroom hier nog 
steeds aan gekoppeld is, hebben wij met onze groene stroom 
hier ook last van.

De beste manier om je energierekening te verlagen is het 
minder gebruiken van energie. Alles wat je niet gebruikt hoef 
je niet te betalen. We sluiten daarom de folder met simpele 
besparingstips nog een keer bij. We hebben de bespaarbedragen 
niet aangepast, maar doordat de gasprijzen 3 x zo hoog zijn, kun 
je de besparing dus ook met 3 vermenigvuldigen.

10. Een toelichting op de sterk 
gestegen energietarieven

hofvantwenteoprozen.nl 
 

Als je meer wilt lezen over de huidige energiemarkt, vind 
je hieronder enkele links naar informatieve berichten uit 
de media.

• NOS: ‘Energiemarkt slaat op hol, huishoudens 
dreigen in de knel te raken’
• Independer: ‘Wat is er toch aan de hand in 
energieland’
• RTL Nieuws: ‘Zorgen bij Nederlanders over snel 
stijgende energierekening’
• RTL Nieuws: Gasprijzen gaan door het dak: ‘Bizar, 
en dan moet de winter nog komen’
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Om | nieuwe energie probeert steeds in te spelen op nieuwe ontwikkelingen en te zoeken naar voordelen voor 
de leden. En ook om de marktwerking van groene energie te bevorderen.

Charles Nijssen, onze secretaris/penningmeester probeerde 
de Jedlix app uit. Hij raakte geïnteresseerd door het volgende 
bericht op de site www.samenom.nl.

Je rijdt elektrisch, omdat dat goed is voor het milieu of 
omdat het voordelig is. Maar het slim opladen van je auto 
kan groener en goedkoper. Met de Slim Laden app bespaar 
je als klant bij om | nieuwe energie tot wel €250 per jaar op je 
energierekening, door de app te koppelen aan je auto als je 
die (thuis) oplaadt.
Lokaal, groener en goedkoper. Dat is nieuwe energie.
Zie ook: https://www.samenom.nl/over-om/veelgestelde-
vragen/?categorie=slim-laden

Hij probeerde het uit en stuurde ons een voorbeeld van zijn 
scherm na enkele weken. € 0,02 cent per kWh aan extra korting en 
je draagt een steentje bij aan een stabieler, groen elektriciteitsnet!
Hij probeerde de uitbetaling uit en kreeg het bedrag 
overgeschreven.

In de afgelopen maanden heb je in de diverse media 
vast de berichten gelezen over het omvallen van kleinere 
energieleveranciers, omdat deze zogenaamde “short 
posities” hebben. Dat betekent dat er wel al energie 
verkocht is aan klanten, maar dat de leverancier daarvan 
nog niet alles zelf heeft ingekocht. Deze leveranciers 
moeten nu hoge prijzen betalen om hun energie in te kopen, 
terwijl ze een lage prijs ontvangen van hun klanten. Enkele 
leveranciers hebben inmiddels al hun energielevering 
moeten staken.

Om | nieuwe energie gaat daarin anders te werk! Wat wij 
als coöperaties die lid zijn van om | nieuwe energie juist 
doen, is onze eigen energie volledig duurzaam opwekken in 
Nederland. Alle energie die wij aan onze klanten verkopen, 
wordt daarom rechtstreeks ingekocht bij onze eigen 
energieprojecten. Je hoeft je daarom dus geen zorgen 
te maken dat wij door de huidige omstandigheden op de 
energiemarkten zullen omvallen.

11.  Wat betekenen de gestegen 
energieprijs voor om | nieuwe 
energie, onze energieleverancier

12. Slim je elektrische auto opladen met de Jedlix app! Onze 
secretaris, Charles Nijssen probeerde het uit.

In december 2021 werd om | nieuwe energie voor 
het zevende jaar op rij uitgeroepen tot groenste 
energieleverancier van Nederland!

Tegen het einde van ieder jaar voeren de Consumentenbond, 
Natuur & Milieu en WISE een onafhankelijk onderzoek uit 
naar de duurzaamheid van alle stroomleveranciers. Zo weet 
je als consument exact hoe groen jouw eigen leverancier is. 
En wij krijgen dus al sinds 2015 het rapportcijfer 10! •

hofvantwenteoprozen.nl 


